
Referat fra ordinær generalforsamling i Sommerbyen Ejbylund 2018 

Lørdag den 07. april 2018 kl. 13 på Ejbyskolen, Tumlesalen. 
 

1. Formanden bød velkommen, da ingen i salen havde forslag til dirigent foreslog bestyrelsen Morten som dirigent, 
Morten blev valgt. Herefter overgik generalforsamlingen til den udsendte dagsorden.  

 
2.    Godkendelse af dagsorden/stemmeudvalg: 
Dirigenten kunne konstatere, at generalforsamlingen var indkaldt pr. post stemplet den 7/3-2018 og altså lovligt 
indvarslet.  Der var 40 stemmeberettiget tilstede.  
Dagsorden blev gennemgået og stemmeudvalg blev valgt.  
Zivko Kolevski Kamillevænget 49 – Annette Due Karsevænget 32 
Morten informerede om, at sedlen med havenr. skulle bruges når der stemmes ved håndsoprækning samt når man bad 
om ordet, så det blev nemmere at skrive til referat. Dagsorden blev godkendt. 
 
3.    Beretning 
Formanden informerede om, at vi til vores jubilæumsreception havde modtaget gavekort fra Kredsen samt 
Kolonihaveforbundet på 1.000 kr. stykket. Pengene fra Kredsen var øremærket til et træ til foreningen og dette vil blive 
indkøbt i sæson 2018 og blive sat på fællesområdet. Formanden havde ikke yderligere at fortælle ud over den 
fremsendte beretning og spurgte om der var nogle spørgsmål til beretningen. 
Have nr. 107: Takkede bestyrelsen for deres arbejde.  
Have 102: Kommer der grus i år? 
   Svar til have 102: Der kommer grus i år, bunkerne bliver lagt nogle andre steder – nærmere information kommer 
Have: 78: Min mail omkring grus og sti til den lange grusvej med svinget, bliver det udbedret i år? 
  Svar til Have 78: Bestyrelsen har givet svar på dine mails. Der bliver først taget stilling til din henvendelse når budget er    
  godkendt samt når der er indhentet nogle priser, da det er alle indkørsler der trænger til raspning m.v. 
Have 22: Bundløb i kloakkerne er de blevet udbedret? Svar til have 22: Det tjekkes der op på. 
Beretningen blev godkendt med 37 stemmer for og 0 imod. 
 
4.     
Kassereren  gennemgik det fremsendte årsregnskab. Forklarede at overskuddet var stort men at de penge skulle overgå 
til 2018 hvor der skal laves flere sektionsbrønde og man dermed håber at kunne få lavet de sidste.  
Nogle nye kolonister var fejlagtigt af Nets ikke blevet opkrævet indmeldelsesgebyr i 2017. De penge vil komme ind i 
2018. 
Ekstraordinær indtægt dækker overskud fra jubilæumsfesten samt jubilæumsgaven fra Forbundet, da de var blevet 
givet via banken. 
Glostrup kommune har sat prisen på vandet ned for 2018, derfor fastholdes nuværende aconto pr. kvartal. 
Foreningsværdien pr. 31.12.2017 er: 34.852,26 kr. 
Have 11: Vandregnskabet, hvor er de ca. 50.000 kr. henne, der plejer at stå som en buffer? 
Svar: kassereren bad om at få tid til at gennemgå papirerne og give svar efter pausen. 
Have 22: Hvor er tilbuddene som den tidligere bestyrelse har indhentet på sektionsbrøndene? 
Svar: Bestyrelsen har ikke kunnet finde dem og må derfor indhente nye tilbud. 
Derefter blev salen spurgt om regnskabet kunne sættes til afstemning, selvom Have 11 først får svar på sit spørgsmål 
omkring vand, efter pausen. Dette var i orden. Årsregnskabet blev sat til afstemning: 38 stemte for og 0 imod. 
Regnskabet blev godkendt.  
 
5. Indkommende forslag: 
Forslag 1: Bestyrelsen forslog tilføjelse til § 12. Regnskab og revision.  Dirigenten læste forslaget op. 

Have nr. 11: Der kan ikke stemmes om forslaget da der ikke er 2/3 stemmeberettiget mødt op. 
                  Bestyrelsen ville vende tilbage efter pausen, når de havde besluttet om de ville trække forslaget eller indkalde  
                  til ekstraordinær generalforsamling. 
Forslag 2: Bestyrelsens forslag om pengene der kommer ind via flagstangen. 

Have 11: Brug dem på kloakkerne. 
Have 84: Skovtur for pengene. 
Have 78: Indgå i driften så mere kan blive ordnet. 

                   Bestyrelsen trækker forslaget. 
 
Forslag 3. Trafikspejl - blev vedtaget. 
 



6.  
Kassereren gennemgik budget for 2018 og budgettet blev taget til afstemning: 34 for og 0 imod. 
Budgettet vedtaget. 
 
Kassereren vendte tilbage med svar til Have 11, som godkendte svaret. 
Bestyrelsen vendte herefter tilbage til forslag 1 og bad om der blev stemt i salen og der derefter ville blive indkaldt på et 
senere tidspunkt i pergolaen til en ekstraordinær generalforsamling, for at få det afklaret. 
Salen: 38 stemmer for og derved 2/3 af stemmerne af de fremmødte. 
 
7. Valg til Kasserer: 
Heidi Sønnesen på valg - genvalgt 
 
8. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter: 
Der var 2 bestyrelsesposter hvor man ikke ønskede genvalg (Michelle Rosted og Kenn Fischer), og der blev valgt 2 nye 
bestyrelsesmedlemmer for dem: 
Finn Thomassen – valgt for 2 år 
Karen Thune – valgt for 1 år 
Suppleanter: 
Manglede 2 (Camilla Sørensen ønskede ikke genvalg og Karen Thune stillede op som bestyrelsesmedlem) men det lykkes 
kun at få 1 suppleant: 
Sarah Fischer – valgt for 1 år 
Bestyrelsen vil se om det ikke er muligt at få en suppleant til på den ekstraordinære generalforsamling. 
 
9. Valg af revisorer og revisorer suppleanter: 
Her manglede der en revisor da Lotte Bennesen ikke genopstiller. Bent Christensen blev valgt. 
Revisorsuppleanter Kenneth Hundahl og Tim Andersen blev genvalgt. 
 
10. Valg til vurderingsudvalg: 
Vurderingsmand Lars Gram ønskede ikke at genopstille og vurderingssuppleant Allan Due blev valgt som 
vurderingsmand. 
Vurderingssuppleant blev Allan Ringhus. 
 
11. Eventuelt: 
Have 84: Vil gerne opfordre alle til at melde sig til havepræmie ordningen. Husk at lægge tilmeldingssedlen i foreningens 
postkasse. 
Have 76: Kan man ikke melde ud hvilken dag der bliver gået havepræmie runde? 
Have 42: Det vil vi prøve på – men man kan ikke melde ud hvilken dag havekonsulenten fra forbundet går rundt. 
Have 12: Opfordre bestyrelsen til at få mailadresser på alle så man kan spare portoen. 
Formanden: Taget til efterretning, men det skal gøres med hensyn til de kolonister der ikke er på mail. 
Endvidere informerede formanden om, at Havebladet bliver skåret ned fra 5 udgivelser til 4 udgivelser.  
 
12: Afslutning: 
Formanden rundede af med at takke alle de fremmødte samt takkede dem fra bestyrelsen som var gået af og overrakte 
en fin erkendtlighed. Samt gjorde opmærksom på at der ville være standerhejs i foreningshuset nu hvor der ville være 
lidt til ganen i foreningshuset.   
Salen rejste sig op og råbte et 3-foldigt hurra for foreningen. 

 

 

____________________ ____________________ ____________________ 

May Niebuhr  Morten Christiansen Michelle Rosted 
Formand  Dirigent  Referent 


